
Agenda ALV PGA-Asten  
 
Datum: 7-11-2024 
Plaats: ‘t Kwartier: vergaderruimte 1.1 
Tijd: 20.00-22.00 uur 
 
Aanwezig: Boy, Sandu, Sjaak, Barbara Eva, Edwin, Marcel, Guido, Karin, Ilse, Danny 
Afwezig m.k.: Annemie, Marianne, Gerrit, Jo, Hans 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Er is geen verslag van vorige achterban-bijeenkomst. 
 

2. Kascommissie vaststellen 
Marcel en Karin stellen zich beschikbaar voor de kascommissie 
voor 2024. 
 

3. Bestuur: 
● SVZ Statuten : 

Aanleiding is dat de huidige statuten van 26 februari 1978 zijn, er 
staan zaken in waar we ons niet (meer) aan houden.  

 
Daarnaast is er nieuwe wetgeving waar we aan moeten voldoen 
zoals de AVG, WBRT enz. Het bestuur heeft een voorstel gedaan 
om zaken aan te passen. 

 



 

 
Discussie over onderscheid ALV, ledenvergadering en 
achterbanvergadering. Guido stelt voor alles een PGA-vergadering 
te noemen, zonder enig onderscheid. Edwin suggereert de 
achterbanvergadering een bijeenkomst te noemen. De meeste 
gaan mee in het voorstel van het bestuur.  
Marcel stelt voor om “aanwezige” toe te voegen bij stemrecht 
leden.  
Bas is met Gerrit de juridische aspecten aan het uitzoeken. Waar 
kan worden zaken in het huishoudelijk reglement geplaatst, zodat 
ze makkelijker kunnen worden aangepast.  
Marianne had een opmerking over verdeling van de financiën mbt 
de afdracht van de raadsleden. Deze gaat in de algemene reserve 
en is niet specifiek bestemd voor de campagne (maar naast de 
achterban-vergaderingen wordt alleen geld uitgegeven aan de 
campagne).  
Daarnaast vraagt ze zich af wat een geldige reden kan zijn om een 
aspirant lid niet toe te laten. Dit kunnen meerdere redenen zijn 
zoals actief lid of bestuurder van een ander partij of lid om de 
organisatie te verstoren.  
Marcel vraagt wie van het bestuur de vice-voorzitter is en dat er 
een rooster van aftreden moet komen. De ALV geeft decharge aan 
de penningmeester na controle kascommissie.  
Bij de volgende ledenvergadering worden ze opnieuw voorgelegd.  
Guido zal uitzoeken of er reeds een huishoudelijk reglement 
bestaat.   
Boy vraagt of bestuurslid nu niet in commissie of gemeenteraad 
kan zitten.  

 



4. Fractie: 
● Uitbreiding commissieleden: Bas stelt samen met de fractie 

voor dat hij burgercommissielid gaat zitten. Boy heeft 
ervaring dat dit soms gecompliceerd kan zijn, frictie tussen 
de fractie en bestuur. 

● Asielopvang: Sandu vertelt dat er een 
haalbaarheidsonderzoek naar asielopvang voor 101 
asielzoekers is ingesteld door de gemeenteraad. Het is 
besloten, reden dat het geheim is eveneens vertrouwelijk. Er 
wordt aangegeven dat het niet wenselijk is dat hier 
geheimhouding over is.   

● Autovrije markt: een autovrije zone is niet aangenomen door 
de gemeenteraad, mede door onduidelijkheden. In het 
programma centrumplan staat wel autoluwe zone.  
De proef met de afsluitingen beschouwen we als mislukt, 
vermoeden dat hierop werd aangestuurd. Volgende week 
komt de reactie van de PGA in de pers. Er komt een tweede 
kans met het Gemeentelijk Vervoersplan.  

 
5. Begrotings-beschouwingen 12 november  

Sandu geeft aan dat bij de voorjaarsnota redelijk tevreden was van 
wat er werd opgenomen, maar dat nu de punten niet zijn 
opgenomen: investeringsbudget Speelvoorzieningen, behoud 
cursusaanbod, cultuureducatie voortzetten. Reden is dat er al 
wordt geanticipeerd om de tekorten in de toekomst vanaf 2026. 
Onderhoud speelvoorzieningen zijn wel opgenomen. PGA wil met 
Samen voor Asten voor elkaar krijgen dat de cultuureducatie wordt 
voortgezet.  
PGA heeft duidelijk uitgedragen dat verplaatsing Sporthal niet 
wenselijk is gezien de hoge kosten en dat de huidige Sporthal nog 
in goede staat is. Hoe dit meer uit te dragen? 
Kunst in de openbare ruimte: wethouder wil hier niet in meegaan. 
Ammendement met CDA wordt ingediend.  
Ploegmakerspark: PGA wil dat er in 2025 wordt begonnen i.p.v. 
2027.  Er zal worden gevraagd geld Processiepark en t.a.v. de 
toeristenbelasting, dat breder is dan alleen toeristen.  



De vraag is in hoeverre de truckpark nu al belast moeten worden. 
Dit is nu het plan van het college om het toeristenbelasting omlaag 
te brengen. Als je het niet wil moet het uitgezonderd worden. 
Nergens in Nederland wordt een truckpark belast. Guido spreekt 
er schande van dit het wordt overwogen om deze belasting bij 
truckers te heffen.  
 

6. Rondvraag 
Guido stelt vraag over financiering Museum. 
Marcel vraagt naar de status van de Bonifatiusschool. Sandu geeft 
aan dat de gemeente het nog als school ziet en er niet mee bezig 
is. Advies om hier wel een plan (crowdfunding tbv een nieuw 
ontwerp zoals besproken) op te maken.  
Marcel vertelt dat het onderhoud monumentale kerk wordt niet 
geaccordeerd door het Rijk. Er wordt onderzocht of er een 
structurele bijdrage van de gemeente Asten kan komen. Hij vraagt 
hoe de PGA er in staat. Sandu geeft aan dat meerdere 
monumenten hiermee te maken hebben. PGA vindt monumenten 
belangrijk. Marcel vraagt medewerking van de PGA. 
Boy vertelt dat er blijkbaar geen noodlokalen naar de Horizon gaan 
i.t.t. berichten vorig jaar. De lokalen van de Horizon zouden nu 
overvol zitten.  
Karin vraagt wat er gebeurt met locatie Busbedrijf van Asten. Hier 
zou wethouder meer bezig zijn. 
Ilse: reden dat Paaltje in Ommel blijft staan? PGA is voorstander 
dat paaltje weggaat. Het zou bedoeld zijn om voor de veiligheid 
van de fietsers.  
Bas vraagt voorkeursdag vergaderplanning volgend jaar. Voorstel 
maandag en dinsdag af te wisselen. Bas maakt een planning. 
Barbara Eva zag in flyers andere politieke partijen punten waar 
andere partijen mee koketteren onze punten zijn.  
Sjaak heeft een vraag over het ophalen van de korf bladeren. 
Buitenbeter app melding maken? 
 
Volgende vergadering is 19 november, een PGA bijeenkomst. 


